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Inkommit 5 september 2019 

Jag är uppvuxen i Torekov och har ett konkret förslag som hade verkat för byn levnadskraft och 

trivsel både på vinter och sommar. 

Enkelt uttryckt handlar det om att: 

• Ta bort parkeringen utanför piraten

• Dirigera bort all trafik därifrån

• Lägg kullersten där det var parkering

• Plantera träd och buskar

• Låt krogarna ha uteserveringar där det tidigare var parkering

• Uppmuntra torghandel på en del av hamnplan (låt oss köpa fisk, kött och grönsaker

utan att behöva åka till Boarp) 

Parkeringen vid rondellen utanför TBSK räcker mer än väl och man hade möjliggjort en levande hamn 

och mycket rörelse. Detta gör att man knyter ihop morgonbryggan med hamnen och möjliggör ett 

uteliv och rörelse. Det finns ingen anledning att ha parkering mitt i hamnen 2019. 

* 

Som ”utboende” i Torekov blev jag helt förfärad när jag insåg att busstrafiken på Bjärehalvön helt 

dragits in under helgerna. Detta innebär att folk som inte har bil inte har någon möjlighet att ta sig 

fram eller tillbaka, inte bara till Torekov, utan till alla delar av Bjäre och vidare. Ett helt galet beslut 

taget av kollektivtrafiknämnden där den borgerliga sidan röstat för nedläggning. 

Jag har naturligtvis mailat både politiker, kollektivtrafiknämnd och Skånetrafiken om detta men min 

önskan hade varit om även Byarådet kunde kämpa för detta. Att ha en fungerande kollektivtrafik är 

oerhört viktigt för så väldigt många; ungdomar, gamla, folk som arbetar i Torekov och utanför, 

pendlare, barnfamiljer, ja alla som av någon anledning inte har en bil och/eller vill resa miljövänligt. 

Utan lokaltrafik stryper man snabbt en ort. Ett ur alla vinklar helt galet beslut! 
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